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Št.: 900-1/2023/4 
Datum: 19. 6. 2023 
 

ZAPISNIK 6. SEJE SVETA STARŠEV 
 
V ponedeljek, 19. junija 2023 ob 16.30 uri je potekala 6. seja Sveta staršev. 
 
Seje so se udeležili: Saša Petejan – predsednica, Mateja Ceket Odar, Anja Kovšca Kosovel, 
Mateja Golob, Alenka Gerk Ljubič, Barbara Vetrih Bolčina, Magda Lozar, Franc Slokar, Katja 
Rustja.  
 
Ostali prisotni: ravnatelj Alojzij Adamič – ob začetku sestanka, pomočnice ravnatelja Marjeta 
Bratož, Mateja Kete Černe in Petra Rijavec so se opravičile. 
 
Odsotni predstavniki Sveta staršev: Monika Kolobarič – opr, Metka Tonc, Vesna Kerševan, 
Katarina Berce – opr., Tanja Frankovič – opr., Borut Zidarič – opr., Erika Soban – opr., Robert 
Šajn – opr., Mojca Kete Curk, Miro Teinović – opr., Ljubo Prhne – opr., Vlasta S. Martinuč, Irena 
Knez Bračko, Polona Salober, Adrijana Kvasić, Alenka Mrevlje, Vida Makuc Peternel – opr., , 
Kebir Durmiši. 
 
 
Predlagani dnevni red so člani prejeli z vabilom: 
 
1. Pregled in potrditev dnevnega reda. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 5. seje. 

3. Pregled realizacije sklepov prejšnjih sej, 

4. Poročanje predstavnikov o vzgojno-izobraževalnem delu v oddelkih, 

5. Razno.  

 

Predsednica Saša Petejan pozdravi navzoče in se jim zahvali za prisotnost na sestanku. 

 

Točka 1 
 
Predsednica prešteje prisotne predstavnike staršev in ugotovi, da niso sklepčni. Po poslovniku 
je potrebno počakati 0,5 ure, nato lahko prisotni potrjujejo, glasujejo ne glede na število 
prisotnih. Vpraša prisotne, če se s predlogom strinjajo? Prisotni se strinjajo.  
V vmesnem času se prisotni lahko seznanijo z vsebino, kot je na dnevnem redu, ki ga 
predsednica prebere. 
 
Točka 2 
 
Predsednica Saša Petejan začne s pregledom zapisnika 5. seje na katerega ni pripomb.  
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Točka 3 
 
Pri pregledu realizacije preteklih sej se ugotavlja, da še vedno ni predstavnikov staršev v Svetu 
zavoda CIRIUS Vipava. Kandidatov za zasedbo teh mes med starši ni. 
Predsednica in starši ugotavljajo, da pobuda o boljšem sodelovanju med starši in ustanovo ni 
zaživela. Sodelovanje v smislu sporočanja sprememb, ki so se zgodile v skupini. Barbara Vetrih 
Bolčina je bila tudi članica tima za prehrano, vendar je odstopila. Prisotni ugotavljajo tudi, da 
računovodstvo ni pripravilo ustreznega poročila o porabi sredstev za ureditev učilnice na 
prostem. Anja Kovšca Kosovel je povedala, da je pozvala, da bi se projekt ureditve učilnice na 
prostem predstavilo na Svetu staršev, tako izvedbo, kot tudi koliko sredstev se je za to 
porabilo. Katjo Rustja je zanimalo, če lahko Svet zavoda deluje brez predstavnikov staršev. 
Predsednica Saša Petejan, pove, da je prav na dan sestanka prejela odgovor ministrstva v zvezi 
z dokumenti, ki jih je poslal v pregled. Svet zavoda mora razpisati volitve novih članov in v 30 
dneh speljati postopek izvolitve. Problem je, ker med starši ni kandidatov za zasedbo teh mest 
v Svetu zavoda. Starši so enotni, da je potrebno čim prej najti predstavnike za zasedbo teh 
mest.  
Predsednica Saša Petejan pove, da je pobuda, da bi prišlo do spremembe glede zasedbe mest 
v Svetu zavoda (sedaj: 5 predstavnikov zaposlenih, 3 predstavniki staršev, 2 predstavnika 
ustanovitelja in 1 predstavnik lokalne skupnosti; skupaj 11 članov), da nobena interesna 
skupina ne bi imela prevlade. 
V reševanje problema bi se morala aktivno vključiti tudi ustanova. Anja Kovšca Kosovel je 
mnenja, da na sestanku Sveta staršev ne bi smeli manjkati predstavniki vodstva ustanove (ni 
noben prisoten). Prisotni predstavniki Sveta staršev se pogovarjajo o načinu iskanja novih 
članov za Svet zavoda, ki je problem. Izpostavljeno je bilo tudi vprašanje o obveščanju staršev, 
če so bili vsi starši obveščeni, o problemih, o aktualnih dogodkih v ustanovi. Nato so se prisotni 
spraševali kako najti ustrezne kandidate za zasedbo mest v Svetu zavoda. Katja Rustja pove, 
da je bil to vedno problem in po njenih informacijah, da med starši ni interesa.  
Med tem časom je minilo 30 minut in lahko se glasuje, potrjuje posamezne točke. 

1. Ugotavljanje prisotnosti – 8 prisotnih 
2. Potrditev zapisnika 5. seje, ugotovitveni sklep: Ni pripomb, potrjeno z vsemi glasovi 

prisotnih (8) 
3. Ugotovitveni sklep glede realizacije sklepov preteklih sej, ki gredo v zapisnik: 

- Ni ustrezne komunikacije med ustanovo in starši 
- Ni računovodskega poročila o gradnji učilnice na prostem (sredstva iz dediščine 

Pivka, ugotavljanje, če jih je še kaj ostalo) 
- Potrditev, da so starši prejeli elektronsko sporočilo z vsebino o uvedbi postopka za 

iskanje novih članov v Svetu zavoda med starši vključenih otrok 
- Informacije o postopku, kjer se ugotavlja konflikt interesov člana Sveta zavoda, ki 

je predstavnik ustanovitelja – postopek je še v teku 
4. Ugotovitveni sklep, starši so bili enkrat že pozvani, da se javijo k kandidaturi za člane v 

Svetu zavoda, vendar se ni nobeden javil.  
Nadaljuje se razprava okrog razpisov za nove člane in kako rešiti problem pri iskanju 
kandidatov za zasedbo mest v Svetu zavoda CIRIUS Vipava. Anja Kovšca Kosovel je poudarila, 
da mora vodstvo ustanove uživati podporo vseh 4 deležnikov (ustanovitelja, zaposlenih, 
staršev in lokalne skupnosti), kot članica Sveta zavoda je imela ves čas občutek nezaupanja v 
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vseh 4 skupinah. Če se primerja sklepe Sveta staršev in realizacijo lahko ugotovim, da 
realizacije ni. Starši imajo, zaradi neudeležbe vodstva na sestanku, negativno mnenje, so 
razočarani. Ker se sklepov, ki so bili sprejeti na sestanku Sveta staršev,  ni realiziralo. Zato je 
delovanje organa postalo malodušno, ni več zaznati aktivnega delovanja. Predsednica Saša 
Petejan pove, da so se starši, predstavniki v Svetu zavoda trudil, vendar ni bilo nikoli nič 
sprejeto oz. narejeno. 
 
Sklep št. 1: Pripravi se dopis, podobno kot zadnjič, da se pozove vse starše k razmisleku o 
kandidature za člana Sveta zavoda. Po prijavah se skliče sejo, opravi javno glasovanje in zapiše 
zapisnik. 
Potrditev sklepa, soglasno – 8 glasov za 
 

Točka 4 
 

Starši so se nato pogovarjali o organizacijskih problemih glede nadomeščanja učiteljic. Prav 
tako glede komunikacije med učiteljico in starši, ko gre za organizacijo šole v naravi ali drugih 
aktivnosti, ki potekajo več dni izven ustanove (npr. taborjenje na Kovku, kolesarjenje..). Kdo 
potem organizira vrasto za otroke, ki ostanejo v Centru, kam se vključijo, v katero skupino. 
Komunikacija in obveščanje sta ključna. Anja Kovšca Kosovel je delila izkušnjo za počitniško 
varstvo, varstvo za hčerko, ki ima strogo dieto je skoraj nemogoče organizirati v počitnicah, 
ker ni osebja v kuhinji. Meni, da problem niso zaposleni ampak vodstvo, le ta mora zagotoviti 
kader. Starši otrok s posebnimi potrebami potrebujejo strokovnost in dobrega sogovornika. 

 
Točka 5 
 
Pod točko razno so se straši pogovarjali kaj bo septembra, bo organizirano varstvo, kakšne 
bodo cene, kdaj se bo potrjevalo cene.. Kaj je dorečeno glede počitniškega varstva in vikend 
varstva v šol. Letu 2023/2024 
 
Sklep št. 2: Svet zavoda zaprosi vodstvo za povratno informacijo o poteku dogovarjanja glede 
počitniškega varstva v šolskem letu 23/24 in nočitve med tednom. 
Potrditev sklepa soglasno – 7 glasov za (1 prisotni član Sveta je med glasovanjem zapustil sejo). 
 
Starši so se pogovarjali še o obdarovanju učiteljev ob koncu šolskega leta, kakšno je primerno 
darilo. Majhna pozornost, iskrena zahvala… Mogoče bi se v prihodnje ustanova opredelila 
kakšno je primerno darilo. 
Predsednica Sveta staršev ob koncu pove, da se poslavlja s te funkcije, zaradi osebnih razlogov. 
Do zaključka šolskega leta 2022/2023 jo bo na funkciji nadomestil podpredsednik g. Ljubo 
Prhne, v novem šolskem letu pa bodo člani Sveta staršev izbrali novo vodstvo. 
 
Seja sveta staršev se je zaključila ob 18.10 uri. 
                                 
Zapisala: 
Tatjana Pregeljc, tajnik VIZ VI 

Saša Petejan,  
podpredsednica Sveta staršev 


